
 
 

 

 

Dato: 11.02.22 

 

Færder nasjonalparkstyre  – protokoll 

 
Tid: 10.02.22 

Sted: Teams 

 

Tilstede: 

Runar A. Larsen, leder 

Anne Cathrine Hauge, nestleder 

Tone Skalpe Bjørnli 

Tom Mello 

Maja Foss Five 

 

Fra administrasjonen: Anne Sjømæling 

 

 

 

Sak 01/22 Godkjenning av innkalling. Protokoll for siste møte 26.11.21 godkjennes i 

møte 8.3.22 

Behandling: 

Innkalling og saksliste ble godkjent.. 

 

Sak  02/22 Referatsaker 

Forvalter orienterte om status i prosjekt Frisk Oslofjord (muntlig). 

 

Sak  03/22 Delegerte saker 

Ingen saker 

 

Sak  04/22 Vedtakssaker 

Tillatelse til organisert aktivitet       2022/1484 

Behandling 

Styret vedtok innstillingen med en korrigering på tillatelsens varighet. 

Vedtak: 

Færder nasjonalparkstyr gir Havpadlerne Færder tillatelse til organisert aktivitet i Færder 

nasjonalpark under henvisning til verneforskriftens § 3 punkt 5.3 på følgende vilkår: 
- Ved større arrangement på områder utover omsøkte områder kontaktes 

nasjonalparkforvaltningen for å unngå at sårbare områder belastes. 

- For arrangement med deltagelse utover 50 personer må det søkes om dispensasjon for hvert 

enkelt arrangement. 

- Det forutsettes skånsom og sporløs ferdsel, og at foreningen gjør seg kjent med områder med 

ferdselsrestriksjoner, ilandstigning (15.4-15.7) og områder/øyer med teltforbud. 



 

- Det forutsettes at fugle- og dyrelivet hensyntas hele året. 

- Tillatelsen gjelder fra dato, til 31.12.25. 

 

 

Sak 05 /22 Informasjonssaker 

a. Budsjettprioritering 2022 

Behandling: Styret gjennomgikk foreslått prioritering av tildelte midler for 2022 og 

gjorde følgende vedtak: 

Vedtak: 

Styret vedtar rammen for tilskudd og tar prioriteringen til etterretning. Forvalter gis 

myndighet til å gjennomføre omsøkte tiltak og omprioritere innenfor rammene. Større 

omprioriteringer legges fram for styret. Det legges fram halvårsrapport for styret. 

 

Sak 06 /22 Eventuelt 

- Styremedlem Tom Mello orienterte kort om status Færder kommune sin søknad om 

infosenter Oslofjorden. 

- Styremedlem Tom Mello orienterte kort om Færder kommune og revidering av 

kommuneplan. Styret ønsket å gi innspill når planen legges ut på høring. 


